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Since the invention of the mobile phones, our life has changed greatly. Mobile phones facilitate our life, we can not on...
Since the invention of the mobile phones, our life has changed greatly. Mobile phones facilitate our life, we can not only keep in touch with our friends and families, but also can search the Internet any time. A lot of people count on mobile phone so much, they feel like missing something if they leave it.
由于移动电话的发明, 我们的生活已经有了很大的改变。手机方便了我们的生活, 我们不仅可以与我们的朋友和家人保持联系, 还可以上网。很多人依赖手机, 他们觉得缺少了什么如果他们离开手机。
When we walk on the street, we can find that people are lowing down their heads and look at their mobile phones all the time. Most people have such experience, they feel the vibration from their phones, but when they take out the phones and check on them, there is no message. It is their wrong feeling.
当我们走在大街上, 我们可以发现人们在低着头, 看自己的手机。大多数人都有这样的经验, 他们觉得手机在振动, 但当他们拿出手机来检查, 发现没有消息。这是他们的错误感觉。
It seems that our life has been controlled by the scientific machine. We let the phone dominate our life without realizing it. We start to ignore the communication with our friends face to face, we choose to chat online.
看来, 我们的生活已经被科学机器控制了。我们让手机主宰了我们的生活而没有意识到这一点。我们开始忽略了面对面的与朋友的交流, 而选择在网上聊天。
Let\'s drop the mobile phone for a while and enjoy the moment with our families, to enjoy the things around us.
让我们把手机放下一段时间, 享受与家人在一起的时光, 享受周围的东西。
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